
Valóban „egy istent imádunk”? 
 
Sokszor hallom, amikor valakinek megesik a szíve a migránsokon, hogy: „Minek ez a békétlenkedés, hát nem 

egy Istent imádunk?... Csak másképp nevezik meg, de ugyanarról az istenről van szó! … Hol van itt az irgalom 

szegény menekültekkel szemben?!”  

A dolog egyik fele rendben volna, ha valóban menekültek lennének, akiken segíteni kell, és 

nem embercsempészek által eljuttatott, a befogadó országban követelődző tömegekről lenne 

szó, akik erőszakosan lépnek fel, miközben állítólag menekültek…  

Máskor meg úgy néz ki a dolog, mint annál a szerencsés hölgynél, akivel egy terjedelmes 

riport készült, Ő „elő-őrsnek” jött a családjából, menedéket kapott Németországban, és most 

családegyesítés címén várja kiterjedt családtagjait, hogy azok is megérkezzenek. „Török 

boltba jár vásárolni, azt vesz, amit megszokott, tanulni nem kell, mert értik a nyelvét, és mert 

ha a férje megérkezik, akkor semmi dolga már nem lesz. A férje majd dolgozik, de a terv 

szerint csak feketén, mert másképp egyikük elesne a segélytől… Ő pedig gyerekeket szül, hogy 

vallása terjedését ezzel segítse, hiszen úgyis mindent átvesz az iszlám.” A riportban a hölgy 

teljes természetességgel mondta mindezt. És a „Trójai faló” ily módon történő megnyílása a 

legszelídebb változat. Én nem ismerem mélyen az iszlámnak, mint vallásnak a törvényeit, de 

néhány dolog erőteljesen feltűnik. 

Van ugyanis az előző riportban egy áruló mondat: „Úgyis mindent átvesz az iszlám.”! – A 

riportbeli hölgy kimondta az igazságot, azt, amit a magyarok már 500 éve tudnak! Mert nem 

más nemzet gyermekeit hordták el idegenbe, a lányokat ágyasoknak, a fiúkat pedig 

janicsárképzőbe, s nevelték őket saját nemzetünk ellen! Nekünk abból, amit más népek ránk 

akarnak erőltetni, tapasztalatunk van! – És talán ez a tapasztalat segít észrevenni olyan 

dolgokat is, amit nyugati „barátaink” nem akarnak meghallani…- Lehetne itt fájdalmas 

tények sokaságát felsorakoztatni akárcsak a történelemből is, hiszen sok szomorú példánk 

van, de maradjunk csak a jelenben. 

Buda elfoglalása, egy áruló miatti török kézre kerülése tipikusan a „trójai faló” esete volt – 

valami olyasmi, mint ami most Európában történik – de a mai helyzet ennél is ravaszabb.  

Nézzük a tényeket! 

- Ha egy Istent imádunk, akkor hogyan lehet azzal az istennel kétféleképpen gondolkozni?  

Az Öröktől fogva Létező Teremtő Isten csak egy törvénycsoportot adott az emberiségnek, 

amit Tízparancsolatnak hívunk, annak 5. parancsolatában az élet védelmével, és az egészben 

nem volt soha semmiféle kitétel, hogy például bizonyos esetekben mégiscsak szabad embert 

kínozni és ölni, mert ezzel istent szolgáljuk! 

- Később pedig Isten Fia azt mondta: „Beteljesíteni jöttem a Törvényt, nem megszüntetni 

azt.” – és 600 évvel később nem adott ki másik törvényt, vagy annak kiegészítését a 

másvallásúak leigázásával kapcsolatban.  

- És, ha egy az istenünk, akkor miért vannak iszlám-hívők, és miért vannak „könyv népei”, 

akikkel szemben az iszlám-hívők szerint egészen más elbírálás szerint lehet és kell cselekedni, 

mint a saját vallásúakkal szemben? Ha egy az istenünk, akkor mit takar ez a 

megkülönböztetés? 

- Az iszlám hívei nagyon tisztelik istenüket, érzékenyek mindenre, amivel úgy gondolják, 

hogy bárki is megsérti őt. Ez nagyon becsülendő tulajdonság. - De, ha egy az istenünk, akkor 

hogyan van az, hogy a keresztények legszentebb helyén, Krisztus Golgota-útján végig hangos 

zsibvásáros bazár zajong, és nem ima hangja hallatszik, hanem az, hogy „Eladó az egész 

világ!”  

Ha egy az istenünk, akkor hogyan csúfolható meg ily módon egy 2000 éves Szentnek 

nevezett vallási Hagyomány egy 600 évvel később született, más törvények szerint működő 

vallással? 

Ez igencsak elgondolkoztató… 

Azután, ha figyel az ember, ilyen képeket lát… 



Ennek a templomnak az első alapjai még a 300-400-as évekre nyúlnak vissza, majd később 

keresztény bazilika lett belőle.  

Ma a jobboldali tornya durván megrongálódott állapotú, ahogy a keresztet letörték róla, 

másik tornyát magas minaretté alakították. Ma iszlám imahely. Belseje teljesen üres, illetőleg 

a nők számára egy rész el van ráccsal kerítve. A bejáratnál, egy nagy táblán 6 db óra van 

felfestve, jelezve, hogy mikor vannak az imaalkalmak… 

És itt egy különös gondolat adódik: Krisztus megkísértésénél a sátán felvitte Jézust egy 

magas hegyre, ahonnan „az egész világot” be lehetett látni, és azt mondta: „Nézd, ezt mind 

neked adom, ha imádsz engem!” – Jézus megfelelt neki erre a kísértésre, majd meg is fizette a 

válaszáért az anyag urának az árat. - Hogy akkor mit gondolt a kísértő magában, mit nem, azt 

nem tudjuk, de sejthetjük… 

Született Krisztus Urunk után 666 körül egy vallás, (Mohamed ekkortájt jegyezte le a 

törvényeket), melynek istene valóban megköveteli, hogy leborulva imádják őt, mégpedig 6x 

naponta! … És nem sorolom fel, hogy mi történhet azzal, aki ezt nem teszi meg… 

Nos, ezek után: Ki kit imád ténylegesen a szíve mélyén? 
M.G.M. 
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